

EMAAR

19 April 2024

19 أبريل 2024

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
Dubai – United Arab Emirates

السيد/ حامد أحمد علي
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through Efsah System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

**Subject: Amendment to Notice of
Agenda for General Meeting of Emaar
Properties PJSC on 22 April 2024**

الموضوع: تعديل الدعوة المتضمنة لجدول أعمال
اجتماع الجمعية العمومية لشركة إعمار
العقارية ش.م.ع. المزمع عقده بتاريخ
22 أبريل 2024

Dear Mr. Hamed,

تحية طيبة وبعد،

Reference is made to the Notice of the General Meeting of Emaar Properties (the "Company") to be held on 22 April 2024. The Company would like to inform its esteemed shareholders of the amendment to Notice i.e., deletion of agenda item No. 5 "To approve the Board Remuneration Policy in accordance with Article (29) of the Securities and Commodities Authority Decision No. (3/R.M.) of 2020 ("Governance Guidance") which shall be effective as of the financial year starting on 1 January 2024." as its inclusion is not a statutory requirement and there are no amendments to the Policy that require any approval. Except as stated herein, the Notice of General Meeting remains unchanged.

بالإشارة إلى الدعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية لشركة إعمار العقارية ("الشركة") المقرر عقده بتاريخ 22 أبريل 2024، تود الشركة أن تحيط السادة المساهمين الكرام علماً بأنه تم تعديل الدعوة الأتفة الذكر، حيث تم حذف البند رقم 5 من جدول الأعمال (الموافقة على سياسة مكافآت أعضاء مجلس الإدارة وفقاً للمادة (29) من قرار هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (3/ر.م) لسنة 2020 ("دليل الحوكمة")، بحيث تسري اعتباراً من السنة المالية التي تبدأ في 1 يناير 2024") حيث أن إدراجه ليس مطلوباً قانوناً ولا توجد أي تعديلات على السياسة تتطلب أية الحصول على أية موافقة. وباستثناء ما هو منصوص عليه في هذا الإفصاح، تبقى الدعوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية دون تغيير.

أحمد ثاني المطروشي
Ahmad Thani Al Matrooshi